
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 
z dnia 9 stycznia 2018 r.

Liczba obecnych na zebraniu – 20
Uprawnionych do głosowania – 20 – przedstawiciele klas: 1a, 1f, 2c, 2d, 2e, 3a, 3b, 3c, 3e, 3h, 
3g, 4e, 4f, 4h, 5a, 5c, 5e, 5f, 6a, 6d, 7b, 7d
Lista obecności – Załącznik nr 1 do protokołu.

Porządek Zebrania:
1. Zebranie rozpoczęło się przeczytaniem protokołu z poprzedniego zebrania, które odbyło 

się w dniu 05.12.2017 r. Wszyscy uprawnieni do głosowania byli za przyjęciem protokołu.

2. Następnie  głos  zabrała  członkini  komisji  żywieniowej.  Według  jej  opinii  jedzenie  jest 
bardzo dobre. Na prośbę rodziców przedłużono pracę stołówki. Okazuje się jednak, że po 
6 godzinie lekcyjnej stołówka świeci pustkami, w związku z czym Rada Rodziców nie widzi 
potrzeby przedłużania jej funkcjonowania na stałe.

3. Przewodniczący  Rady  Rodziców  przeczytał  list  do  burmistrza  Bemowa  Michała 
Grodzkiego  w  sprawie  rozbudowy  sali  gimnastycznej  w naszej  szkole  oraz  problemu 
związanego  ze  zbyt  dużą  ilością  uczniów  naszej  szkoły  w  stosunku  do  jej  możliwości 
lokalowych.
Następnie dyskutowani o kilku propozycjach w związku ze zbyt dużą ilością dzieci:
1) wynajem powierzchni, np. od pobliskiej parafii,
2) przejście ostatnich klas z nauczycielami do SP na ul. Czumy.
Niestety, przewiduje się, że przez najbliższe 5 lat sytuacja się nie poprawi. Urząd Dzielnicy 
wraz  z  MOPS podjął  decyzję,  że  to właśnie  MOPS zajmie  się  weryfikacją  faktycznego 
miejsca  zamieszkania  uczniów.  Będzie  to  dotyczyć  wszystkich  szkół  podstawowych na 
Bemowie. Według uzyskanych informacji zasada rodzeństwa będzie nadal obowiązywać.
Jeśli chodzi o salę gimnastyczną ustalono, że rodzicom zależy na solidnym projekcie. Nie 
chcemy  szybkiej  realizacji  inwestycji  kosztem  jakości.  Takie  stanowisko  zostanie 
przedstawione w Urzędzie Dzielnicy.
Następnie odbyło się głosowanie za przyjęciem pisma i wysłaniem go do Urzędu. Został 
przyjęty przez aklamację.

4. Bal karnawałowy - niestety, pomimo prośby ze strony Rady Rodziców i Pani Kierownik 
Świetlicy Haliny Lustyk, tylko 1 osoba oficjalnie zgłosiła się do pomocy przy dekoracji sali 
na bal karnawałowy. W przyszłym roku taka prośba musi być wysłana wcześniej.

5. Świetlica – po raz kolejny przypominamy, że  sprawami świetlicy zajmuje się pani Halina 
Lustyk. Wszelkie uwagi w pierwszej kolejności kierować do Pani Kierownik, aby sprawy 
były załatwiane na bieżąco. Pani Halina cały czas jest do dyspozycji, o czym informowała 
wszystkich rodziców za pośrednictwem Librusa. 
Przy okazji pojawiła się informacja, że na świetlicy potrzebne jest zdecydowanie lepsze 
oświetlenie – dzieci odrabiają tam lekcje.



6. Relacja z co miesięcznego spotkania z Dyrekcją Szkoły. W grudniu odbyło się spotkanie, 
w którym uczestniczyli ze strony rodziców Jacek Kijeński, Paweł Zimiński i Aneta Nerek.
1) w przyszłym roku przewiduje się około 120 kolejnych uczniów, w tym 15-osobowy 

oddział przedszkolny,
2) będzie kolejna, dodatkowa sala z BCK do dyspozycji szkoły,
3) boksy w szatni zostaną zlikwidowane,
4) nowe zarządzenie dotyczące ograniczenia poruszania się rodziców po szkole zostanie 

zweryfikowanie  po  2  miesiącach  od  jego  wprowadzenia;  przy  okazji  prosimy 
o zgłaszanie mailem do RR i Dyrekcji wszelkich niebezpiecznych i przykrych sytuacji, 
które mają miejsce w szatni,

5) szkoła  negocjuje  wynajem  powierzchni  sportowych  na  zewnątrz,  gdzie  mogłyby 
odbywać się lekcje w-f,

6) prawdopodobnie nie będzie rozdzielania obecnych klas III w przyszłym roku, ponieważ 
klasy są dość liczne,

7) prawdopodobnie nie będzie programu języka niemieckiego dla klas IV w przyszłym 
roku szkolnym. Wniosek został złożony, a decyzja będzie wydana w kwietniu,

8) w  przyszłym  roku  szkolnym  będzie  klasa  z  rozszerzonym  programem  języka 
angielskiego dla klasy VII.

W  dyskusji  podsumowującej  padło  stwierdzenie,  że  niestety  nie  znamy  pełnej  oferty 
naszej szkoły,  kiedy inne szkoły z Dzielnicy taką ofertę posiadają. To utrudnia uczniom 
i rodzicom decyzję, czy pozostać w naszej szkole czy przenieść się do innej, działającej 
dotychczas jako gimnazjum.

7. Szkolenie dla rodziców i dzieci - jest jeszcze jedna fundacja prowadząca takie szkolenia jak 
te, które objęły rodziców dzieci klas IV. Fundacja ta współpracuje z Urzędem Dzielnicy. 
Szkolenia  dla  dzieci  są  wdrożone.  Niestety  szkoła  nie  ma  środków  na  szkolenia  dla 
rodziców. Trzeba będzie poszukać ich z zewnątrz lub ze składek RR, która zawiązała na tą 
okoliczność rezerwę w budżecie.

8. Wydłużenie  czasu  na  sprawdzianach  -  jest  to  bardzo  ważna  zasada  w  naszej  szkole. 
Prosimy o informację, czy nauczyciele faktycznie jej przestrzegają.

9. Przerwy -  na  prośbę  rodziców,  klasy  I  już  wychodzą  na  przerwach  na  korytarz.  Od 
drugiego  semestru klasy III będą wdrażane w obowiązujący system przerw.

10. Pojawiło się pytanie, na jakiej  zasadzie prowadzony jest nabór do klas integracyjnych, 
gdyż pojawiają się w tej sprawie sprzeczne informacje. Sprawa do wyjaśnienia z Dyrekcją.

11. Na prośbę Marty Szymborskiej – Kośmider rozmawialiśmy na temat referatu, dotyczącego 
wyznaczania  granic.  Ostatecznie  ustalono,  że  list  zostanie  wysłany  do  rodziców  za 
pośrednictwem  librusa  jako  propozycja  do  przeczytania.  Referat  zostanie  również 
zamieszczony na stronie internetowej szkoły.

Protokół sporządziła: Ewelina Olender


